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Abstract (en)
Device for the removable and adjustable fastening of shelves (P1) or similar, comprising cables (C11) whose upper end is firmly attached to a wall
(M) by an upper anchoring part (AM) and whose lower end is firmly attached to the wall or to the floor (S) by a lower anchoring part (AS). The cable
bears on a cross piece (E) extending from the wall, below which it is stretched vertically in order to receive attachment parts (QP) for the shelves,
and above which it extends in an oblique direction towards the upper anchoring part. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dispositif pour la fixation amovible et réglable de tablettes (P1) ou analogues, comprenant des câbles (C11) dont l'extrémité supérieure est liée
solidement à un mur (M) par une pièce d'ancrage supérieure (AM) et dont l'extrémité inférieure est liée solidement au mur ou au sol (S) par
une pièce d'ancrage inférieure (AS). Le câble s'appuie sur une entretoise (E) s'étendant à partir du mur, au-dessous de laquelle il est tendu
verticalement pour recevoir des pièces d'accrochage (QP) pour les tablettes, et au-dessus de laquelle il s'étend obliquement vers la pièce d'ancrage
supérieure.
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